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Zápis z 6. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2023 

 
Datum a místo konání: 

 
13. prosince 2023 ve Spomyšli, společenský sál hasičského domu, čp. 133 

Přítomni: Jarmila Wolfová, Ondřej Novák, Robert Ludwig, Kateřina Černá, Barbora 
Horáčková, Petr Horáček, Ivana Kumprichtová 

Nepřítomen, omluven:  
Nepřítomen, neomluven: - 
Ověřovatelé: Kateřina Černá, Barbora Horáčková 
Zapisovatel: Robert Ludwig  

 
 

 Téma / jednání – rozhodnutí 

1. Zahájení 
 

Starostka obce Jarmila Wolfová přivítala přítomné zastupitele obce (ZO) a přítomné občany a zahájila 
zasedání zastupitelů obce (dále ZZO) s konstatováním, že při zahájení zasedání je přítomno sedm 
zastupitelů ze sedmi zvolených. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zapisovatelem zápisu z dnešního ZZO 
byl navržen zastupitel pan Robert Ludwig. 
 

Za ověřovatele zápisu z dnešního ZZO navrhla zvolit zastupitelku Kateřinu Černou a zastupite Petra 
Horáčka. 
Zastupitel Petr Horáček se přihlásil o slovo a otázal se, zda by nemohla být jako ověřovatel zápisu  
navržena zastupitelka Barbora Horáčková. Starostka sdělila, že souhlasí a navrhla jako druhého 
ověřovatele Barboru Horáčkovou. 
 

Otázala se, zda má někdo z přítomných zastupitelů doplňující bod k programu, který je nedílnou součástí 
zápisu. Starostka konstatovala, že zápis z předchozího zasedání zastupitelstva ze dne 18.10.2023 obce byl 
ověřen bez výhrad a vč. příloh je v tištěné formě k dispozici k nahlédnutí v kanceláři Obecního úřadu 
Spomyšl. 
 

Starostka obce dala hlasovat o programu zasedání zastupitelstva. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje program ZZO. 
 
Starostka dala hlasovat o navržených ověřovatelích. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje za ověřovatele zápisu paní Kateřinu Černou a Barboru Horáčkovou. 

 
2. Kontrola zápisu z minulého zasedání 

 
Starostka obce konstatovala, že ze zápisu z minulého ZZO nevyplynuly žádné úkoly.  
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ZO bere informaci na vědomí. 

 

3. Obecně závazná vyhláška obce o stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

 

Starostka předložila ke schválení návrh obecně závazné vyhlášky obce o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství.  
Vydání nové vyhlášky se týká určení míst pro oddělené soustřeďování určených složek komunálního 
odpadu. Nově se zavádí soustřeďování tříděného odpadu plast a papír tzv. door-to-door do nádob 
o objemu 120 l černé barvy a modrým klipem na papír a se žlutým klipem na plasty. Počet sběrných hnízd 
na tříděný odpad je uveden na web. stránkách obce. Nově se zavádí sběr kovů do velkoobjemového 
kontejneru umístěného ve dvoře za obecním úřadem.   
 
Starostka dala hlasovat o schválení obecně závazné vyhlášky o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství. 
 
Hlasování: 
Pro:  7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství. 

 

  

4. Obecně závazná vyhláška obce o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

 
Starostka předložila ke schválení návrh obecně závazné vyhlášky obce o místním poplatku za  obecní 
systém odpadového hospodářství 
 
S odkazem na již řečené doporučení MV vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat 

nové právní úpravě včetně obsahových náležitostí obecně závazných vyhlášek, předkládám 

zastupitelstvu ke schválení návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství. 

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství je tedy 

vydávána hlavně z důvodu, aby byla v souladu novou právní úpravou. Sazba poplatku na poplatníka se 

nemění, činí tedy i nadále 500 Kč za kalendářní rok. Stejně tak se nemění ani splatnost poplatku – 

poplatek je splatný ve dvou stejných splátkách, nejpozději v termínech do 31.ledna a 31.července 

příslušného kalendářního roku.      

Starostka dala hlasovat o schválení obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství. 
 
Hlasování: 
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Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství  

 
5. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů 

 
Starostka předložila ke schválení návrh obecně závazné vyhlášky obce o místním poplatku ze psů. 
 
S odkazem na již řečené doporučení MV vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat 

nové právní úpravě včetně obsahových náležitostí obecně závazných vyhlášek, předkládám 

zastupitelstvu ke schválení návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů. 

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů je tedy vydávána hlavně z důvodu, aby byla 

v souladu novou právní úpravou. Sazba poplatku za kalendářní rok se nemění. Stejně tak se nemění ani 

splatnost poplatku – poplatek je splatný nejpozději do 31.března příslušného kalendářního roku.      

 
Starostka dala hlasovat o schválení obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů 
 
Hlasování: 
Pro:  7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů 
 

6. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku z veřejného prostranství  

 
Starostka předložila ke schválení návrh obecně závazné vyhlášky obce o místním poplatku z veřejného 
prostranství. 
 
S odkazem na již řečené doporučení MV vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat 

nové právní úpravě včetně obsahových náležitostí obecně závazných vyhlášek, předkládám 

zastupitelstvu ke schválení návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku z veřejného prostranství. 

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku z veřejného prostranství je tedy vydávána hlavně z důvodu, 

aby byla v souladu novou právní úpravou. Sazba poplatku za umístění dočasných staveb, zařízení a za 

užívání veřejného prostranství se stanovuje následovně: 

Obec stanovuje poplatek paušální částkou: 

a) za umístění dočasných staveb sloužících pro poskytování služeb 50 Kč za týden, 

b) za umístění zařízení sloužících pro poskytování služeb 50 Kč za týden, 

c) za umístění dočasných staveb sloužících pro poskytování prodeje 50 Kč za týden, 
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d) za umístění zařízení sloužících pro poskytování prodeje 50 Kč za týden, 

e) za umístění reklamních zařízení 50 Kč za týden, 

f)      za umístění stavebních zařízení 70 Kč za týden, 

g) za umístění skládek 70 Kč za týden, 

h) za umístění zařízení cirkusů 50 Kč za týden, 

i)      za umístění zařízení lunaparků a jiných obdobných atrakcí 50 Kč za týden, 

j)      za užívání veřejného prostranství pro potřeby tvorby filmových a televizních děl 70 Kč za týden. 

 
Starostka dala hlasovat o schválení obecně závazné vyhlášky o místním poplatku z veřejného prostranství 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku z veřejného prostranství. 
 

7. Schválení ceny stočného na rok 2024 

 
Starostka obce předložila ke schválení cenu stočného pro rok 2024. Na základě Pravidel regulace ceny 
vody vydané Ministerstvem financí (dále jen MF) má prodávající povinnost zasílat na MF plánované 
kalkulace ceny vody do 31.12. roku předcházejícího uplatnění ceny. Tato povinnost vyplývá z výměru MF 
a v případě nesplnění této povinnosti se může jednat o porušení cenových předpisů dle paragrafu 16 
odst. 1 resp. odst. 4 zákona o cenách.  
S účinností výměru MF je možné uplatňovat cenu vody vůči odběratelům pouze na základě vyplněného 
formuláře „Plánovaná kalkulace ceny vody pro kalendářní rok 2024“ MF do 31.12.2023. V případě 
nesplnění této povinnosti by nemohla odvádět obec Spomyšl odpadní vodu kanalizací za úplatu. Výpočet 
„Plánované kalkulace ceny stočného pro kalendářní rok 2024“ vypracovala, na základě námi 
poskytnutých podkladů odborná poradkyně obce, paní Ing. Jáglové. 
  
Cena stočného pro obce Jeviněves + Vraňany – nádraží se stanovuje na částku 44,23 bez DPH 49,54 vč. 
12% DPH.  
Cena stočného pro obec Spomyšl se stanovuje pro obyvatele na 26,79 bez DPH 30,00 vč 12% DPH 
a zahrnuje uplatněnou cenu 
  
Starostka dala hlasovat o schválení ceny stočného pro rok 2024 pro obce Jeviněves, Vraňany – nádraží 
a pro obec Spomyšl. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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Přijato usnesení: ZO schvaluje cenu stočného na rok 2024 pro obce Jeviněves, Vraňany – nádraží a obec 
Spomyšl. 

8. Rozpočet na rok 2024 

Zastupitelka Kateřina Černá předložila ke schválení Rozpočet na rok 2024. 
 
Na základě doporučení finančního výboru předkládám zastupitelům návrh rozpočtu obce pro rok 2024. 
Návrh rozpočtu je sestaven jako vyrovnaný (výše příjmů se rovná výši výdajů) a byl vyvěšen na úřední 
desce a to od 28.11.2023 – 13.12.2023. 
 
Příjmy: 11 854 600,00 Kč  
Výdaje: 11 854 600,00 Kč 
 
Při stanovení příjmů obec vychází z predikcí a doporučení Ministerstva financí. S návrhem  rozpočtu byli 
všichni zastupitelé seznámeni a byl projednán i na poradě zastupitelů.  
 
Starostka dala hlasovat o schválení rozpočtu na rok 2024. 
 
Hlasování: 
Pro: 5 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 (Barbora Horáčková, Petr Horáček) 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje rozpočet na rok 2024 

 

9. Rozpočtové opatření 2023 

 

Starostka předložila na vědomí RO č. 7 ze dne 30.11.2023. 
Jedná se o přijatou dotaci na bezdrátový rozhlas a ukazatele rychlosti ve výši 477 000 Kč a zapojení do 
výdajů. 
 

Všichni zastupitelé berou na vědomí RO č.7 
 
Starostka obce předložila zastupitelům ke schválení rozpočtové opatření č.8.  
 

Starostka dala hlasovat o schválení rozpočtového opatření č. 8 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  

 
Přijato usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 8. 

 

10. Střednědobý výhled rozpočtu obce Spomyšl na období 2024 – 2027 

 
Zastupitelka Kateřina Černá předložila ke schválení Střednědobý výhled rozpočtu obce Spomyšl na 
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období 2024 – 2027. 
 
Jedná se o pomocný nástroj sloužící k finančnímu plánování obce, který musí být schválen 
zastupitelstvem obce. Při sestavení se vycházelo z návrhu rozpočtu pro rok 2024. 
 
Starostka dala hlasovat o schválení Střednědobého výhledu rozpočtu obce Spomyšl na období 2024 – 
2027. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Spomyšl na období 2024 – 2027 

 

11. Přepočtený počet zaměstnanců pro rok 2024 

 

Starostka předložila zastupitelům ke schválení přepočtený počet zaměstnanců pro rok 2024, který se 
vejde do úvazku 6,0. 
  
Starostka dala hlasovat o schválení přepočteného počtu zaměstnanců pro rok 2024, který se vejde do 
úvazku 6,0. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje přepočtený počet zaměstnanců pro rok 2024, který se vejde do 

úvazku 6,0. 
 

 

12. Odepsání pohledávek z poplatků 

 

Zastupitelka Kateřina Černá předložila ke schválení návrh na odepisování pohledávek z poplatků. 
Na základě doporučení finančního výboru předkládám zastupitelům návrh na schválení Odepsání 
pohledávek z poplatků. Finanční kontrolou ze dne 2.12.2022 a kontrolou z 29.11.2023 bylo zjištěno, že 
pohledávky za stočné  a komunální odpad narůstají každý rok  a jsou tvořeny opakovaně stejnými 
dlužníky, kteří odmítají poplatky hradit. Byla prověřena zákonnost odpisu pohledávek starších 3 let. 
Hlavním důvodem pro odepsání pohledávek z poplatků je, že jsou prakticky nedobytné resp. náklady na 
jejich vymáhání by násobně překročili výši samotné pohledávky s nejistým výsledkem, zda dojde 
k uhrazení pohledávky. 
 
Rozdělení pohledávek z poplatků dle data splatnosti: 
Účet 315– komunální odpad- Pohledávky splatné do 31.12.2020- 285 121,- Kč 
Účet 922 – stočné – Pohledávky splatné do 31.12.2020- 655 260,- Kč 
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FV projednal Návrh odepisovat pohledávky z poplatků po uplynutí 3 let od doby splatnosti poplatku 
a doporučil ZO předložit tento návrh ke schválení. 

 
Starostka dala hlasovat o schválení Odepisovat pohledávky z poplatků po uplynutí 3 let od doby 
splatnosti poplatku. 
 
Hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 (Barbora Horáčková, Petr Horáček, Ivana Kumprichtová) 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje odepisovat pohledávky z poplatků po uplynutí 3 let od doby splatnosti 

poplatku. 

 

13. Smlouva o odvádění odpadních vod s odběrateli v obci Spomyšl 

 

Starostka obce předložila ke schválení novou odběratelskou smlouvu o odvádění a čištění odpadních vod 
s odběrateli v obci Spomyšl 
 

Jelikož je obec vlastníkem kanalizace je její povinností uzavřít písemnou smlouvu o odvádění a čistění 
odpadních vod s odběrateli podle zákona o VaK.  

S ohledem na novelu zákona o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu a jeho prováděcích 
předpisů a s ohledem na požadavky nového občanského zákoníku musí být smlouvy uvedeny do souladu 
s ustanovením těchto zákonů. Aktuálně uzavřené smlouvy s odběrateli neodpovídají platným zákonům 
a je nutné je nahradit novou smlouvu, která odpovídá platné právní úpravě. O změnách byli občané 
Spomyšle informování formou letáku, který jim byl vhozen do schránky. Konkrétně se jedná o: 

- Stanovení výše (ceny) stočného na základě odečtů stavu vodoměru  a nový systém platby 

stočného-vše v souladu se smlouvou a platnou právní úpravou. U domácností, které jsou 

napojeny na vodovod zákon předpokládá, že do kanalizace vypustí množství odpadních vod 

odpovídající množství vody odebrané z vodovodu, tedy naměřené vodoměrem. Pokud je 

u nemovitosti i studna, kterou obyvatelé využívají stejně jako vodu z vodovodu, pak se množství 

odpadních vod stanoví podle právních předpisů- tzn. součin směrného čísla, počtu obyvatel 

nemovitosti a jednotkové ceny.  

Znění smlouvy o odvádění odpadních vod s odběrateli v obci Spomyšl a změny, které z nové smlouvy 
vyplývají budou po schválení na ZO zveřejněny na webových stránkách obce Spomyšl.  

Zastupitel Petr Horáček vznesl protinávrh k projednávanému bodu v tomto znění: 

„Rád bych se vyjádřil k projednáni bodů 13,14 a 15, kterými dochází ke změně systému platby za 

stočné v naší obci. Dle mého názoru nebylo s dostatečnám předstihem vše projednáno s občany, 

např. svoláním mimořádného veřejného zasedání nebo setkání s občany, kde by jim bylo vše 

vysvětleno. Dnes byl teprve oficiálně zveřejněn vzor smlouvy a všeobecné podmínky, se kterými se 

občané nemohli s dostatečným předstihem seznámit. S přijetím těchto bodů mají proběhnout první 

odečty u občanů koncem prosince 2023 a přechod na tento systém už od 1.1.2024, což je velmi 

krátká doba i s ohledem na to, že probíhají vánoční svátky. Z těchto důvodů navrhuji účinnost 
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přechodu na nový systém odložit na konec roku 2024 a mezitím vše veřejně projednat a dostatečně 

vysvětlit.“ 

Starostka dala hlasovat o protinávrhu Smlouvy o odvádění odpadních vod s odběrateli v obci Spomyšl, 
kterou předložil zastupitel Horáček. 
 
Hlasování: 
Pro: 3  (Petr Horáček, Barbora Horáčková, Ivana Kumprichtová) 
Proti: 4 (Jarmila Wolfová, Kateřina Černá, Ondřej Novák, Robert Ludwig) 
Zdržel se: 0 
 
Nepřijato usnesení: ZO neschvaluje návrh Smlouvu o odvádění odpadních vod s odběrateli v obci Spomyšl   

                                                   odložit na konec roku 2024. 

 
Starostka dala hlasovat o schválení Smlouvy o odvádění odpadních vod s odběrateli v obci Spomyšl. 
 
Hlasování: 
Pro: 4 (Jarmila Wolfová, Kateřina Černá, Ondřej Novák, Robert Ludwig) 
Proti: 3 (Petr Horáček, Barbora Horáčková, Ivana Kumprichtová) 
Zdržel se: 0 

 
Přijato usnesení: ZO schvaluje Smlouvu o odvádění odpadních vod s odběrateli v obci Spomyšl. 

 

14. Všeobecné obchodní podmínky pro odvádění odpadních vod v obci Spomyšl 

 

Starostka obce předložila ke schválení Všeobecné obchodní podmínky pro odvádění odpadních vod 
v obci Spomyšl. 
Obec coby provozovatel má za povinnost zajistit ochranu odběratele – což je uskutečněno právě tím, že 

má stanoveny Všeobecné obchodní podmínky. Tato povinnost provozovatele je stanovena v zákoně 

č. 274/2001 Sb. o vodovodech a kanalizacích, konkrétně v § 36 odst. 4.   

Obecní úřad v přenesené působnosti zajistí, aby veřejnosti byly zpřístupněny informace o podmínkách pro 
uzavření smlouvy podle § 8 odst. 6 uvedených v odstavci 3. 
 
Všeobecné obchodní podmínky pro odvádění odpadních vod v obci Spomyšl budou zveřejněny na webu 

obce. 

Starostka dala hlasovat o schválení Smlouvy o odvádění odpadních vod s odběrateli v obci Spomyšl. 
 
Hlasování: 
Pro: 4 (Jarmila Wolfová, Kateřina Černá, Ondřej Novák, Robert Ludwig) 
Proti: 3 (Petr Horáček, Barbora Horáčková, Ivana Kumprichtová) 
Zdržel se: 0 

 

Přijato usnesení: ZO schvaluje Všeobecné obchodní podmínky pro odvádění odpadních vod v obci 

Spomyšl. 

 

15. Reklamační řád pro odvádění odpadních vod v obci Spomyšl 



         

 

 
 

    

Stránka 9 z 12 
 

Zápis z 6. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2023 

 

Starostka obce předložila ke schválení Reklamační řád pro odvádění odpadních vod v obci Spomyšl. 
Obec coby provozovatel má za povinnost zajistit ochranu odběratele – což je uskutečněno právě tím, že 

má stanoven Reklamační řád. Tato povinnost provozovatele je stanovena v zákoně č. 274/2001 Sb. o 

vodovodech a kanalizacích, konkrétně v § 36 odst. 3 písm.g   

Vlastník vodovodu nebo kanalizace, popřípadě provozovatel, pokud je k tomu vlastníkem zmocněn, je 
povinen předat obecnímu úřadu obce, v jejímž obvodu zajišťuje provoz vodovodu nebo 
kanalizace, informaci s platnými údaji pro možné odběratele k uzavření písemné smlouvy podle § 8 odst. 
6, o 
 
g) rozsahu a podmínkách odpovědnosti za vady, způsobu a místě jejich uplatnění, včetně nároků 
vyplývajících z této odpovědnosti (reklamační řád), 
 
Reklamační řád pro odvádění odpadních vod v obci Spomyšl bude zveřejněn na webových stránkách 

obce. 

Starostka dala hlasovat o schválení Reklamačního řádu pro odvádění odpadních vod s odběrateli v obci 
Spomyšl. 
 
Hlasování: 
Pro: 4 (Jarmila Wolfová, Kateřina Černá, Ondřej Novák, Robert Ludwig) 
Proti: 3 (Petr Horáček, Barbora Horáčková, Ivana Kumprichtová) 
Zdržel se: 0 
 

 

Přijato usnesení: ZO schvaluje Reklamační řád pro odvádění odpadních vod v obci Spomyšl. 

 

16. Informace starostky 

Starostka obce informovala všechny přítomné o:   

- Oprava havarijního stavu dešťové kanalizace u obecního úřadu se z důvodu nepříznivého počasí 

protáhla. Dnes stavební firma HAPASTAV pokračovala na její opravě, nicméně finální práce budou 

pokračovat na jaře. V této chvíli prozatím stavební firma uvedla do původního stavu chodník, byl 

zpevněn povrch po výměně trubky, aby se dalo vjíždět do BIO dvora a celkově byl upraven 

prostor po výkopových pracích. Jak jsem již podotkla, oprava není dokončená, nicméně odtok 

dešťové vody je v této chvíli funkční a další stavební práce budou pokračovat na jaře. 

- Znovu bych ráda připomněla, že se obec od pondělí přiděluje nádoby na plast a papír do 

jednotlivých domácností. Nádoby obdržíte na základě podpisu výpůjční smlouvy, po uplynutí 

doby udržitelnosti projektu se stanou nádoby vaším vlastnictvím. Svozový kalendář nejen těchto 

komodit od vašich domovů, jste obdrželi do vašich poštovních schránek, ale je dostupný na 

webových stránkách obce. 

- Dovolte mi v krátkosti shrnout co se v rámci Plánu rozvoje obce na rok 2023 (schválen na ZZO dne 

29.3.2023) podařilo anebo nepodařilo uskutečnit. V tomto roce se nám podařilo získat 3 dotace 

ze kterých byly pořízeny pro obyvatele kompostéry a nádoby na tříděný odpad – plast a papír, 
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dále dotace na pořízení bezdrátového rozhlasu a dotace na pořízení ukazatelů rychlosti jízdy 

vozidel v obci. Abyste mohli využívat BIO dvůr v kteroukoli dobu, byl zaveden čipový 

systém v BIO dvoře pro odkládání biologicky rozložitelného odpadu a možnost odkládat 

nefunkční demontované elektrozařízení. Nově je v BIO dvoře umístěn kontejner na železo 

a objemnější kovový odpad. Podařila se obnova veřejného osvětlení v obci za úspornější 

LED svítidla. Co se týká plánu výstavby fotbalových kabin – tento projekt se nachází ve 

stadiu projektové studie. Ohledně revitalizace vodní plochy Vás informujeme, že byla 

zadána studie návrhu řešení obnovy. Včera jsme obdrželi od společnosti INDORS návrh 

studie, která ještě není finálním řešením. Po obdržení kompletní studie a projednání se 

zastupiteli budeme o dalších krocích všechny obyvatele informovat.  

Bohužel se nám nepodařilo uskutečnit revitalizaci dětského hřiště na návsi. Vzhledem ke 

skutečnosti že nebyla v tomto roce vypsána žádná dotační výzva na realizaci dětských 

hřišť, žádali jsme opakovaně o grant společnost ČEZ. Bohužel ani v tomto případě jsme 

neuspěli. Nicméně již nyní víme, že bude vypsána v 1 čtvrtletí roku 2024 dotační výzva 

z MMR a v současné době máme téměř všechny podklady potřebné pro podání žádosti 

připraveny ve spolupráci se společností TNT Consultig, která pro naši obec získání 

větších dotací vyřizuje.  

Bohužel se nestihlo zadání dopravní studie.   

- Na závěr bych chtěla poděkovat členům zastupitelstva za jejich celoroční práci, píli, 

snahu, pomocnou ruku, rady a návrhy a chci popřát nejen jim, ale Vám všem přítomným 

klidný a pohodový adventní čas.    

 
ZO bere informaci na vědomí. 

 

17. Usnesení 
 
Starostka obce konstatovala, že jednotlivé body programu zasedání byly schváleny zastupiteli obce při 
jejich projednávání. 
 
 

18. Diskuze 

 

Pan XY vznesl dotaz, na co jsou v obci měřiče rychlosti. 
Místostarosta obce odpověděl, že vyhodnocují statistiku a vyhodnocená data se zasílají na Policii ČR. Na 
základě zaslaných dat Policie ČR provádí v naší obci více kontrol.  
Pan XY vznesl dotaz, zda by nebylo vhodné uzavřít smlouvu se soukromou společností ohledně měření 
rychlosti.  
Místostarosta obce odpověděl, že Dopravní inspektorát nám nic jiného než ukazatelé rychlosti nepovolil 
a dále uvedl, že ve směru na Jeviněves je překračovaná rychlost i trojnásobná. 
 
Pan XY vznesl dotaz, zda by nešly ve směru na Jeviněves vybudovat chodníky. 
Zastupitel obce pan Robert Ludwig odpověděl, že je to na komplexní řešení a sdělil, že by bylo nejlepší do 
budoucna vyřešit tuto stávající komunikaci jako jednosměrnou komunikaci a někde v blízkosti vybudovat 
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druhou jednosměrku. 
Zastupitel obce pan Petr Horáček uvedl, že před rokem bylo sděleno, že situace ohledně jednosměrky 
bude prověřena a optal se, zda to tak bylo. 
Zastupitel obce pan Robert Ludwig odpověděl, že je to otázkou jednání a i s vlastníky pozemků, kterých 
by se vybudování jednosměrek  týkalo. 
Zastupitel obce pan Petr Horáček uvedl, že dle jeho informací měl být na prodej pozemek vedle 
potencionální jednosměrky a zda se kupující informoval na obci. 
Starostka obce odpověděla, že nikdo na obci kvůli koupi pozemku nebyl. 
 
Paní XY vznesla dotaz, jak to vypadá s naší dopravní infrastrukturou. 
Starostka obce odpověděla, že 2x kontaktovala IDSK ohledně možnosti obnovení večerní linky, avšak 
doposud neobdržela žádnou odpověď. K odpovědi starostky se připojila i zastupitelka obce paní Kateřina 
Černá. 
 
Pan XY vznesl dotaz, zda v obci bude školka. 
Starostka obce odpověděla, že na vybudování mateřské školy nejsou prostory, nicméně momentálně je 
v řešení vybudování dětské skupiny v prostorách budovy obecního úřadu. V současné době čekáme na 
posouzení požární studie. 
 
Pan XY vznesl dotaz, že na minulém jednání se probíral prodej hasičského vozu a jak to dopadlo. 
Starostka obce odpověděla, že záměr byl vyvěšen na úřední dasce a přihlásily se 4 firmy. Byla vybrána 
nejvyšší nabídka. Pan XY se otázal kolik. Starostka obce odpověděla, že 47.520,- Kč.  Pan XY se otázal, kdo 
to vyhrál. Starostka obce odpověděla, že firma Nábytek Spomyšl s.r.o. 
 
Zastupitelka obce slečna Barbora Horáčková vznesla dotaz, jak to vypadá s polepem obecního 
automobilu. 
Starostka obce odpověděla, že věc již řešila, ale požadovaný znak v grafické úpravě obec nemá.  
 
Paní XY vznesla dotaz, kdo měl naposledy půjčený obecní sál, že při cvičení byl na zemi nepořádek. 
Místostarosta obce odpověděl, že tam byly děti, které nacvičovaly zpívání koled na setkání se seniory. 
 
Paní XY vznesla dotaz, zda starostka může přečíst znění Smlouvy o odvádění odpadních vod s odběrateli. 
Starostka obce odpověděla, že smlouvu číst nebude, že je obsáhlá a zapůjčila smlouvu paní Horáčkové 
k přečtení. 
 
Paní XY vznesla dotaz, jaké budou důsledky, když nepodepíše smlouvu. 
Zastupitelka obce paní Kateřina Černá odpověděla, že podepsat smlouvy se musí a v přípodě, že nedojde 
k podpisu ze strany odběratele, tak budou staré smlouvy vypovězeny. 
 
Pan XY konstatoval, že zastupitelé lidem nedali čas, že se schvaluje smlouva, kterou občané neviděli. Dále 
vznesl dotaz, zda existuje prováděcí dokument nebo směrnice o tom, jak má vypadat vodoměr.  
Zastupitelka obce paní Kateřina Černá odpověděla, že nedokáže ihned odpovědět, že odborná 
poradkyně, která měla být přítomna zasedání, bohužel onemocněla. 
Pan XY konstatoval, že zastupitelstvo schvaluje něco, co již je zveřejněno na webových stránkách obce. 
Zastupitelka obce paní Kateřina Černá se všem omluvila, že došlo k nedopatření. 
Dále se diskutovalo o smlouvě a výše ceny za stočné. 
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Paní XY vznesla dotaz, zda by nebylo lepší počkat s novými smlouvami a s formou placení stočného ještě 
další rok. 
Starostka obce odpověděla, že není důvod se připravovat a uvedla příklady, že když pošle novou smlouvu 
ČEZ či vodárny, musí občané též smlouvy podepsat. 
 
Zastupitelka obce paní Ivana Kumprichtová vznesla dotaz, jak to bude s odpojením kanalizace u neplatičů 
a jak se to bude odpojovat. 
Starostka obce odpověděla, že neví, jak se technicky odpojuje kanalizace. 
Místostarosta obce a zastupitel obce pan Robert Ludwig konstatovali, že pokud by mělo dojít k odpojení, 
tak odborná firma jistě bude vědět, jak  to provést. 
 
Paní XY vznesla dotaz ohledně kaluží, které se drží na nových chodnících. Co s tím bude zastupitelstvo 
dělat a do kdy. 
Zastupitel obce pan Robert Ludwig odpověděl, že neví, že prozatím nebyl prostor věc řešit. Že možná 
v lednu. 
Místostarosta obce konstatoval, že spíše na jaře.  
Dále konstatoval, že na reklamaci tady již firma byla, a že je problém v projektové dokumentaci. 
Zastupitel obce pan Robert Ludwig konstatoval, že se domnívá, že na uplatnění reklamace je lhůta 5 let. 
 

15. Závěr 

 
Starostka poděkovala všem přítomným a ukončila ZZO.  

 
 Přílohy ZZO 

Prezenční listina  
Program ZZO  
Rozpočtové opatření 
 

Zkratky, vysvětlivky:  
ZO - zastupitelé obce    
ZZO - zasedání zastupitelstva obce 
OÚ – obecní úřad 
 
 

 
Podpis starostky …………………………………………………….  Razítko obce: 

 
 
Podpis ověřovatelů …………………………………………………. 

 
 

Podpis zapisovatele ……………………………………………….. 
 
 

Ve Spomyšli dne: 

 

13.12.2023 

 


